
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 669 (Alm. del), som Sund-
hedsudvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 14. august 2007 
 

Spørgsmål 669: 
"Såfremt de mindst syge kræft patienter skal vente på behandling, er der så 

ikke en risiko for, at de mindst syge, når de kommer til behandling, er blevet 

de mest syge. " 

 

Svar: 
Jeg forstår ikke baggrunden for dette spørgsmål. Når regeringen vil sikre 

akut handling og klar besked for alle kræftpatienter så indebærer det ikke, 

at nogle kræftpatienter skal vente, medens de bliver mere syge.  

 

Formålet med et lægefagligt optimalt pakkeforløb er jo netop at sikre, at 

handling iværksættes akut og resolut og med den hast, som den enkelte 

kræftform kræver.  

 

Det er mig uklart, om Sundhedsudvalget med dette spørgsmål ønsker at 

foreslå en prioritering, hvor de mindst syge behandles først.  
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